
 
PROTOKOLL NR:1 VERKSAMHETSÅRET 2021, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2021-05-20, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Christian 
Jönsson,  Charli Ahl Ludvigsson, Flemming Denne närvarande genom länk.  
 Förhindrad.  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till årets första möte.  
Corona19 regler har hindrat styrelsen från att sammanträda. 

 
§ 2. Val av justerare 

 Bertil Karlström valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 
 

§  3. Dagordningen 
Dagordningen har varit utskickad tillsammans med kallelsen. Dagordningen justera-
des med synpunkter som inkommit till Facebook med anledning den digitala trygg-
hets inventeringen. Behandlas under punkten rapporter ordföranden. 
Skrivelse inkommit ang. invigningen av Naturvårdsområde.  
Behandlas under aktiviteter, § 8. 
 

§  4. Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet från 2020-10-27  är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades  
 till handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Gisela och Thomas Albäck ang. Trafiken Landskronavägen. Påtalar att trafiken 
ökar konstant. Frågar om Byaföreningen vet något om ev. åtgärder från kommunen, 
exempelvis farthinder.  
Styrelsen beslöt att besvara skrivelsen under §7 
Från Björn Persson ang. ombyggnaden av korsningen Landskronavägen-
Barsebäcksvägen. 
Styrelsen menar att skrivelsen är inaktuell eftersom ombyggnaden är klar och skri-
velsen är från oktober 2020 
Styrelsen beslöt att lägga skrivelserna till handlingarna med i hänsyn tagande till 
svar lämnas under §7 
 

§ 6. Avgångna skrivelser 
 Till Gisela och Thomas Albäck svar ang. trafiken på Landskronavägen. Hänvisar till 

att Byaföreningen under flera år påtalat problemen. Svaret i sin helhet enligt (bil 1b) 
  Till Björn Persson ang.svar på skrivelsen ombyggnad korset Barsebäcksvägen-

Landskronavägen. Byaföreningen har också insett att det kommer att skapa stora 
problem under den långa tiden. Kan inte göra så mycket åt detta. Svaret i sin helhet 
enligt (bil. 2) Styrelsen godkände svaret på skrivelsen 

 Svaren på skrivelserna är sk. Ordförande beslut eftersom styrelsen inte kunnat 
sammanträda. 

 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Ordf. har haft möte med Johan Sjöberg teknisk chef Landskrona kommun ang. de 
krav Byaföreningen ställt på kommunen för att förbättra de allvarligast problemen 
som finns för de oskyddade trafikanterna. Johan Sjöberg lovade att återkomma 



 

med förslag på lösningar enligt föreningens önskemål. 
Gångbana längs södra delen av Barsebäcksvägen. Stadsbyggnads kontoret har 
det med i sin cykelplan 2021-2025. 
Hastighetssäkring Barsbäcksvägen Planeras att åtgärdas under 2021 
Tätortsport Barsebäcksvägen . Bästa åtgärden för att dämpa hastigheterna. Prio-
riteras i diskussioner med Trafikverket. 
Tätortsport Landskronavägen öster. Här krävs markinlösen och planarbete. Nuva-
randeport hastighets säkrar in mot Häljarp.  
Övergångsställe Barsbäcksvägen mellan gamla vita området och nybyggnadsom-
rådet. 
Gångbanor från korsningen Landskronavägen-Toftavägen  mot bron. 
 

b. Kassören 
Rapporterade om att bokslutet för 2020 är klart och revision har genomförts. Eko-
nomisk redovisning för perioden 20210101-20210520 marginella förändringar mot 
bokslutet. 
Rapporten godkändes. 

 
c. Övriga 

Frågan om parkering efter Lilla Byvägen. Det gäller arrangemang vid aktivitets om-
rådet vid Björkbacken. Boende i Parkstadenhar svårt att komma förbi eller möte 
med andra bilar. 
Ordf. kontaktar Häljarps IF som har aktiviteter där.   
Bertil Karlström informerade om synpunkter som kommit in via FaceBook. 
Frågor och svar finns som bilaga till protokollet. 

 
§   8.  Aktiviteter under 2021. 

 Styrelsen beslöt att Häljarp’sDAG  2021 ställs inpå grund av och osäkerhet kring   
Covid19 och för kort tid för förberedelserna. 
Bertil informerade om att det blir en Företagsmässa vid Clubhouse den arrangeras 
av annan partner. 

 
 § 9. Övriga frågor 

Undertecknad fick uppdraget att bestämma dag för årsmötet i september.  
    
§ 11  Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till 19 augusti kl.18.30.Tallstugan  
       
§ 12  Avslutning 
  Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Bertil Karlström  
  
 
 


